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 Zápis  

Jednání Komise pro životní prostředí 

RMČ P1 
2024/5 

 

Datum jednání 20.05.2024 

(začátek 16:30 konec 17:45) 

 

Přítomni: 

 

Jan Saitz, Olga Krahulcová, Petr Kučera, Viktor Klíma, Milan Smrž, Antonín Kazda,  

Tomáš Oliva, Stanislava Jandová, Kateřina Melzerová 

 

Nepřítomni:  

 

 

Omluveni:  

 

Pavel Řeháček 

 

PROGRAM: 

 

1. Zahájení zasedání komise 

2. Schválení programu a zápisu z jednání 15.4.2024  

3. Jmenování ověřovatele zápisu 

4. Akce v zeleni 

5. Projekt DH Lannova (ZASTA Klasnová) 

6. Park Cihelná – dočasné umístění mobilních WC k předzahrádce  

(ZASTA Klasnová) 

7. Investice DH Kampa (ZASTA Klasnová) 

8. Park Staroměstské náměstí 

9. Obnova travních povrchů v parku Kampa a umístění odpadkových košů u vstupu do 

parku u ul. Říční (p. Oliva) 

10.  Různé  

 

1. Zahájení komise 

 

Jednání komise bylo zahájeno v 16:30 hod. 

 

Všichni přítomní členové komise se zapsali do prezenční listiny. 

 

2. Schválení programu a zápisu ze dne 15.4.2024 

 

P. Vaculín požádal o předsazení bodu 6. za bod 5. 

 

Hlasování:  pro 8, proti 0, hlasování se zdrželo 0 

 

Zápis schválen bez připomínek.  

Hlasování:  pro 7, proti 0, hlasování se zdrželo 1 
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3. Jmenování ověřovatele dnešního zápisu 

 

Ověřovatelem byl pověřen p. Oliva. 

 

 

4. Akce v zeleni 

 

a) Kunsthalle Praha – opětovné projednání žádosti na prodloužení výpůjčky části pozemku 

v parku Holubička za účelem umístění uměleckých děl o 1 rok. P. Krenk navrhl prodloužit 

výpůjčku pozemku o půl roku. V druhé polovině roku 2025 je plánovaná revitalizace parku, 

do té doby umělecká díla mohou být umístěna. Do dodatku smlouvy bude zanesena 

podmínka deinstalace uměleckých děl měsíc před případnou revitalizací celého parku. 

 

Usnesení: 

Komise pro životní prostředí doporučuje Radě MČ Praha 1 schválit prodloužení záboru za 

účelem umístění uměleckých děl v parku Holubička do konce srpna 2025 s případným 

dřívějším ukončením instalací um. děl z důvodu realizace úpravy parku měsíc před 

zahájením. 

Hlasování:  pro 8, proti 0, hlasování se zdržel 0 

Usnesení přijato. 

 

b) Prague Pride – akce na Střeleckém ostrově – Festival Prague Pride 2024 – osvěta 

společnosti k tématu LGBT + lidí v ČR, žádost je podána na jižní část ostrova, kterou nemá 

v pronájmu Malostranská beseda a.s. Severní část bude řešena s Malostranskou besedou 

a.s. Budou stanoveny podmínky konání celé akce v rámci pokynu ved. OŽPČ. Na jižní části 

ostrova budou umístěny 2 stany. 

 

Usnesení: 

Komise pro životní prostředí bere na vědomí tuto žádost o povolení konání akce a nepřijímá 

konkrétní stanovisko. 

Hlasování:  pro 4, proti 0, hlasování se zdržel 4 

 

c) Galerie hlavního města Prahy – prodloužení doby výpůjčky části pozemku v parku 

Kampa na komunikaci před Museem Kampa. Jedná se o umělecká díla s názvem Hlasy 

z podzemí – poklopy s básněmi. Poklopy jsou v parku již od roku 2021. Galerie žádá o 

prodloužení do května 2025. 

 

Usnesení: 

Komise pro životní prostředí doporučuje Radě MČ Praha 1 schválit prodloužení záboru za 

účelem umístění uměleckých děl v parku Kampa do května roku 2025. 

Hlasování:  pro 8, proti 0, hlasování se zdržel 0 

Usnesení přijato. 

 

d) Umělecké vzdělávání s.r.o. – slavnostní závěr celostátního festivalu – ZUŠ Open 2024 

v parku Holubička. Vystoupení souborů, hlavní část programu se bude odehrávat ve 

Valdštejnské zahradě. V rámci akce budou v parku umístěny prodejní stánky 

s občerstvením, odpadkové koše a bistro stolky. Akce se bude konat 08.06.2024. V areálu 

Valdštejnské zahrady je dle vnitřních předpisů zakázán prodej). 
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Usnesení: 

Komise pro životní prostředí doporučuje Radě MČ Praha 1 schválit konání této akce v parku 

Holubička. 

Hlasování:  pro 7, proti 0, hlasování se zdržel 1 

Usnesení přijato. 

 

e) S.P.L.A.V. Praha s.r.o. – oslava 100. let založení provozovny půjčovny lodiček 

25.09.2024 na Slovanském ostrově – v rámci záboru budou na zpevněné cestě umístěny 

4x koktejl stolky a na trávě party stan s občerstvením. 

 

Usnesení: 

Komise pro životní prostředí doporučuje Radě MČ Praha 1 schválit konání této akce v parku 

na Slovanském ostrově. 

Hlasování:  pro 8, proti 0, hlasování se zdržel 0 

Usnesení přijato. 

 

5. Park Cihelná – dočasné umístění mobilních WC k restaurační předzahrádce 

ZASTA Klasnová informovala přítomné členy o zaslané žádosti společnosti MARINA 

RISTORANTE o umístění sanitárního kontejneru na severní terase – umístění mobilních WC. 

Toalety by sloužily dočasně pro hosty restaurace a předzahrádky restaurace U Lužického 

semináře, z důvodu nedokončené přestavby v domě. 

 

Usnesení: 

Komise pro životní prostředí nedoporučuje Radě MČ Praha 1 schválit zábor za účelem 

umístění mobilních WC v parku Cihelná. 

Hlasování:  pro 8, proti 0, hlasování se zdržel 0 

Usnesení přijato. 

Odchod p. Vaculín v 17:05 hod. 

 

6. Projekt DH Lannova 

 

ZASTA Klasnová předložila přítomným členům návrh na revitalizaci dětského hřiště 

Lannova. Návrh zpracovává arch. Sendler. Celkový rozpočet na hřiště bude cca 10mil. Musí 

dojít na Zastupitelstvu MČP1 k rozpočtové změně – investiční akce. 

Dle členů komise je v návrhu nedostatečné zastínění hřiště, navrhují ještě doplnit. 

 

Usnesení: 

Komise pro životní prostředí souhlasí s návrhem projektu, s doporučením rozšířit o 

zastínění hřiště. 

Hlasování:  pro 8, proti 0, hlasování se zdržel 0 

Usnesení přijato. 

7. Investice Kampa – DH a park 

 

ZASTA Klasnová informovala o stavu příprav na částečnou revitalizaci parku – cesty atd. 

Setkání s místními občany proběhne 22.05.2024 od 18hod. Z jednání vyplyne návrh, který 

bude poté zpracován architektonickou kanceláří a bude předložen k posouzení Komisi pro 

životní prostředí. 
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P. Oliva prosí o lepší údržbu trávníků. Z důvodu výměny antiparkovacího sloupku u Wer. 

vily došlo k poškození zeleně v okolí stavby. Bude také v jednání péče o zeleň s vedením 

Musea Kampy ohledně přilehlé zeleně Wer. vily, kterou mají na základě smlouvy, v péči. 

Kolem zeleně u sochy Dobrovského je v plánu zbudovat litinový plůtek, který je u 

památného stromu. 

Dětské hřiště je z větší části po rekonstrukci, herní prvky a povrchy. Dále dojde k výměně 

povrchů v dalších částech hřiště, aby bylo vše v souladu a bezpečné. Do konce května bude 

návrh od architektky, na jaře roku 2025 by mělo být hotové. Návrh bude poskytnut Komisi 

pro životní prostředí k posouzení. 

P. Oliva žádá o instalaci odpadkového koše u vstupu do parku Kampa, u ul. Říční, je tam 

pouze zelený koš na psí exkrementy, který je nedostatečný. 

 

Odchod pí Krahulcová v 17:30 hod. 

 

8. Park Staroměstské náměstí  

  

ZASTA Klasnová informovala o stavu parku, kdy dojde k odstranění stánků Nadace Pražské 

děti. Prosí členy komise o návrh možného využití parku – vodní prvek, více zeleně, atd. 

Došlo výsadbě jednoho nového stromu. 

 

9. Oprava travních povrchů v parku Kampa 

 

viz bod 7. 

 

10. Různé 

 

P. Smrž podal dotaz, jak se zalévá. Zda by bylo možné využít dešťovou vodu, zbudování 

nádrží atd. 

Zalévá se z řadu, ale i z vrtu – Kampa, Střelecký ostrov, Slovanský ostrov atd. Je možnost 

čerpat vodu z kolektoru na Uhelném trhu.  

P. Krenk připraví zprávu o využití vody v zeleni na Praze 1. 

 

 

V Praze dne 22.5.2024 

 

Zapsala:  K. Melzerová          ..…………………………………………….. 

 

Ověřil:  Tomáš Oliva,   podpis, datum…………………………………………………. 

 

Potvrdil:  Jan Saitz, předseda komise  

podpis, datum………………………………………………….. 

 

Příští jednání komise se bude konat dne 17.6.2024 v 16,30 hodin v zasedací 

místnosti č. dv. 201, 2. patro.  


